

20.1.2024

Siaran Media

IR. PATHMANATHAN K.
CEO, PBAHB dan PBAPP.

SUNGAI PERAI: GANGGUAN BEKALAN AIR BERJADUAL (SWSI) “PALING PENDEK DAN KURANG MENYUSAHKAN” UNTUK MENYAMBUNG SALURAN PAIP BERKEMBAR 600MM GANTIAN

PULAU PINANG, Sabtu, 20.1.2024: Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd (PBAPP) akan merancang gangguan bekalan air berjadual “paling singkat dan paling tidak menyusahkan” untuk penyambungan saluran paip 2 x 600mm di Sungai Perai bagi menggantikan bahagian saluran paip bawah air 1,350mm yang bocor.

PBAPP akan membentangkan syor SWSI kepada Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri Pulau Pinang (EXCO Negeri) pada hari Rabu, 24.1.2024.

Tarikh cadangan kami akan berdasarkan 6 faktor utama berikut:

- 1) Jangkaan jadual dan tempoh kerja lencongan dan penutupan saluran paip.
- 2) Notis seawal mungkin kepada pengguna yang terjejas.
- 3) Sambutan Tahun Baru Cina mulai 10.2.2024.
- 4) Risiko melewati kerja saluran paip sehingga selepas Tahun Baru Cina.
- 5) Jumlah kebocoran daripada saluran paip bawah air yang bocor dan unjuran penggunaan air yang tinggi sebelum dan semasa perayaan Tahun Baru Cina.
- 6) Pelan kontingensi untuk kemungkinan kemalangan.

Pengoperasian saluran paip 2 x 600mm bersebelahan dengan Jambatan Ampang Jajar adalah “penyelesaian sementara” yang akan menangani risiko kebocoran yang lebih besar daripada saluran paip bawah permukaan air Sungai Perai yang bocor yang mungkin menjejaskan bekalan air untuk 120,000 pengguna, terutamanya di Daerah Barat Daya (DBD) di bahagian Pulau.

Sehingga hari ini, PBAPP menanggung sebanyak 154 juta liter sehari (JLH) daripada kebocoran saluran paip bawah air. Dengan pengoperasian saluran paip 2 x 600mm yang berada di atas permukaan air, saluran paip bawah permukaan air ini akan ditamatkan operasinya (tidak digunakan).

PBAPP juga akan mendapatkan kelulusan daripada Lembaga Pengarahnya dan Kerajaan Negeri Pulau Pinang untuk memulakan kerja untuk “saluran paip menyeberangi sungai” 1350mm baharu dengan struktur sokongannya sendiri serta-merta, sebagai “penyelesaian kekal.”



PBA

Perbadanan Bekalan Air
Pulau Pinang Sdn Bhd
199901001061 (475961-X)

Memenuhi segala keperluan bekalan air anda

Meeting all your water supply needs

Penyelesaian kekal ini perlu kerana kami memerlukan bahagian saluran paip 1,350mm baharu yang boleh mengendalikan lebih banyak aliran air tekanan tinggi berbanding saluran paip 2 x 600mm. Selain itu, kami tidak boleh memuatkan saluran paip dan jisim air secara kekal ke Jambatan Ampang Jajar, demi kepentingan keselamatan awam dan jaminan bekalan air awam.

Jangka masa yang disasarkan untuk penyelesaian “saluran paip menyeberangi sungai” ialah 4 hingga 6 bulan jika ia boleh disegerakan atas alasan keutamaan bekalan air dan melindungi kepentingan pengguna air Pulau Pinang.

Terima kasih.

Dikeluarkan oleh : Syarifah Nasywa bt Syed Feisal Barakbah
Unit Komunikasi Korporat
Email : syarifah@pba.com.my